

OBSAH

Úvodní slovo Josefa Kříže, ředitele kanceláře ministra hutnictví a těžkého strojírenství ČSSR	6
Předmluva ředitele INORGY, Petra Čáslavského, prom. mat., CSc.	8
Zásadní úloha automatizovaných systémů řízení	12
Deset let práce ústavu	16
První automatizované systémy řízení v období let 1971 - 1975	22
Stěžejní úkoly ústavu v šesté pětiletce	28
Mezinárodní vědeckotechnická spolupráce	38
Publikační činnost — organizovaná výměna zkušeností — VTEI	44
Organizační struktura INORGY	48
Průřez činností ústavu v příkladech výzkumných zpráv a projektů z let 1967—1976	52
INORGA je živý organismus	58
Několik slov na závěr	62

СОДЕРЖАНИЕ

Принципиальная задача АСУ — Десять лет работы института — Первые АСУ в 1971—1975 годах — Основные задачи института в шестой пятилетке — Международное научно-техническое сотрудничество — Издательская деятельность — организованный обмен опытом — научно-техническая информация — Организационная структура INORGA — Профиль института на примерах научно-исследовательских работ 1967—1976 годов — INORGA — живой организм — Несколько слов в заключение

CONTENTS

The principal role of the automated management systems — Ten years of the Institute's activity — The first automated management systems in the years 1971—1975 — Main tasks of the Institute in the sixth five-year plan — International scientific and technical co-operation — Publishing activities - organized exchange of experience - scientific and technical information — Organizational structure of INORGA — Survey of the Institute's works in examples of research reports and projects from the period 1967—1976 — INORGA is a live organism — A few words on the conclusion